
Referat fra møte med virksomhetsleder for VA (Vann og Avløp) i 

Holmestrand kommune den 23. juni. 

 

 

 

Tilstede 

 

Fra Holmestrand kommune 

Virksomhetsleder for VA Holmestrand kommune 

Jørgen Andersen 

 

Fra ØVA 

Ole Rontén 

Geir Fjellestad 

Tor Johannessen (fra ressursgruppa) 

Roar Holther (fra ressursgruppa) 

 

 

 

I dette møte kom det dessverre ikke noen nevneverdige planer for videre 

fremdrift i VA prosjektet på Øgarden. Situasjonen med godkjenning av 

trasévalg, fra høydepunktet til Skjervika, trekker ut i langdrag. 

 

Styret og ressursgruppa hadde derfor et internmøte for å drøfte hva vi 

gjør videre. Det ble da besluttet at vi må løfte dette opp og har derfor i et 

brev den 10. august bedt om et møte med kommunedirektør (tidligere 

rådmann) og med ordfører i Holmestrand kommune innen midten av 

september.  

Vi håper at et slikt møte med kommunen vil kunne sette litt fart på 

prosessen. 

Mer informasjon kommer så snart dette foreligger. 


